
Zpráva o činnosti Okresní kontrolní a revizní rady 

připravena pro shromáždění delegátů SDH okresu Nový Jičín dne 19.9.2020 

 v Kujavách 

 

Vážené shromáždění, vážení hosté, milé sestry a bratři. 

 

      Dovolte mi, abych Vás pozdravila jménem členů OKRR i jménem svým, 

popřála jednání mnoho zdaru a přednesla zde zprávu o činnosti OKRR za uplynulé 

volební období tj. za léta 2015-2020. 

     Okresní kontrolní a revizní rada byla navržena a zvolena na shromáždění 

delegátů dne 21.března 2015 v Děrném jako tříčlenná, a to ve složení: 

 

předseda: Alena Urbánková 

členové:   František Jordánek  

               Jiří Marek 

                

 

     Rada pracovala v tomto složení po celé volební období až do dnešního dne. 

       

      OKRR pracovala dle vypracovaného každoročního plánu a scházela se ke 

svému jednání 1x ročně, zpravidla na podzimním jednání. Její práce je stanovena 

a vychází ze stanov našeho sdružení. To znamená, že náplň její práce se 

soustředila na oblast pro kterou byla zvolena, tedy na činnost, hospodaření a 

celkovou úroveň naši okresní organizace. Pravidelných jednání se zúčastňoval 

starosta OSH Stanislav Kotrc a hospodářka Světlana Marková, byly projednávány 

otázky z celé oblasti naši hasičské práce. 

Jako předsedkyně OKRR jsem se pravidelně zúčastňovala jednání Výkonného 

výboru, jednání byla vždy řádně připravena a věcná. Po celé volební období 



pracoval Výkonný výbor jako celek a na jeho práci a výsledcích se tato celistvost 

projevovala v rozhodování i přípravě na různé akce, které okresní sdružení 

pořádalo. Všichni členové se podíleli společným dílem na těchto úspěších, což 

svědčí o uvědomělosti, velmi dobrém výběru členů a v neposlední řadě chtít 

udělat něco navíc a obětovat svůj volný čas ve prospěch nás všech. 

Odborné rady pracovaly na svých úsecích a zajišťovaly tak úkoly jim dány. Velice 

vhodným výběrem vedoucích se práce odborných rad stabilizovala, a tím přispěly 

k velmi úspěšné práci celého okresního sdružení. Věřím, že i v nastávajícím 

období budou pokračovat stejně úspěšně, aby jejich práce byla přínosem a splnila 

poslání, které se do nich vkládá. K tomu jim přeji mnoho úspěchů. 

 

   Majetek okresního sdružení je řádně evidován, kontrolován jeho stav a 

následně prováděná jeho každoroční inventarizace. Používání služebního vozidla 

je v souladu s potřebami okresního sdružení, a je vedena písemná agenda o jeho 

provozu. Finanční prostředky, kterými okresní sdružení disponuje, jsou účelně 

vynakládány pro jeho činnost a práci. Jsou vedeny v pokladním deníku a 

rozděleny na pokladní hotovost a bankovní účet.  Majetek okresního sdružení, 

používání služebního vozidla a finanční prostředky jsou kontrolovány předsedkyni 

OKRR. Od loňského roku je účetnictví vedeno v novém účetním programu 

„POHODA“. Výstupy z tohoto programu jsou přehledné a srozumitelné. Veškeré 

pohyby finančních prostředků na účtu jsou řádně zúčtovány, rovněž tak 

hotovostní operace jsou řádně doloženy potřebnými doklady. Rada neshledala 

žádné závažné nedostatky a může zde před shromážděním delegátů potvrdit 

účelnost vynakládání finančních prostředků včetně hospodaření se svým 

majetkem. 

 

 



Vážené shromáždění, vážení hosté, sestry a bratři. 

     Jakákoli snaha, úsilí a energie vrchních funkcionářů jde vniveč, když není 

podpořena snahou a odpovědností Vás zde přítomných. Obracím se, proto na Vás 

zástupce sborů dobrovolných hasičů okresu Nový Jičín snažte se ve svých 

sborech dodržovat stanovy a plnit usnesení.  

 

Vážení delegáti, vážení hosté, sestry a bratři. 

     Vyslechli jste zprávu o činnosti a práci Okresní kontrolní a revizní rady za 

uplynulé období. Závěrem mi dovolte, abych jménem svým i jménem členů 

okresní kontrolní a revizní rady poděkovala starostovi OSH, členům VV, členům 

odborných rad za práci, kterou odvedli při OSH Nový Jičín a v neposlední řadě i 

Vám všem zde přítomným v sále a všem členům sborů dobrovolných hasičů za 

urputnou mravenčí práci nás všech. Odstupujícím funkcionářům děkuji za jejich 

dobře odvedenou práci a nově zvoleným přeji mnoho úspěchů v práci, která 

povede k ještě lepším výsledkům našeho Okresního sdružení 

 

 

 Děkuji za pozornost.                                               Kujavy dne 19.9.2020 

 


